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Protokół Nr XVII/20 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 23 stycznia 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 0959. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 

  1. Jan Krzysztof Binaś 

  2. Przemysław Dybowski 

  3. Marek Karolewski 

  4. Stanisław Szczepan Kietliński 

  5. Agata Koc  

  6. Zygmunt Józef Kosk 

  7. Tadeusz Łopaciuk 

  8. Antoni Malinowski 

  9. Dorota Niemyjska 

10. Włodzimierz Słonecki 

11. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu; 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście; 

 mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego, 

Radnego Powiatu Wysokomazowieckiego Pana Krzysztofa Pełszyka, Sekretarza i Skarbnika 

Gminy, Pana Tadeusza Koca z Podlaskiej Izby Rolniczej, dyrektorów i kierowników gminnych 

jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, 

zaproszonych gości oraz mieszańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą 

sesję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji obecnych 

jest 11 radnych i obrady sesji są prawomocne. 
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Ad pkt 2  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2020 r., 

2) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r., 

3) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu poprzez likwidację jej Filii w Radziszewie Starym, 

5) zamiaru likwidacji punktów przedszkolnych w Kozarzach, w Łempicach  

i w Radziszewie Starym. 

7. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu od początku kadencji. 

8. Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej w Ciechanowcu od początku 

kadencji. 

9. Sprawozdania z prac Komisji za 2019 r. 

10. Zadania inwestycyjne realizowane w 2019 roku. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

12. Sprawy różne i wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że radni otrzymali 

proponowany porządek obrad. Dodał, że wpłynął wniosek Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

"zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 

r. w sprawie opłaty targowej, poboru i terminów płatności”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zaproponował wprowadzenie projektu 

uchwały w pkt 6 ppkt 6 i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem wniosku o uzupełnienie 

porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 6 ppkt 6 "zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie opłaty targowej, poboru 

i terminów płatności.” 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
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5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2020 r., 

2) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r., 

3) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu poprzez likwidację jej Filii w Radziszewie Starym, 

5) zamiaru likwidacji punktów przedszkolnych w Kozarzach, w Łempicach  

i w Radziszewie Starym, 

6) zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

7. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu od początku kadencji. 

8. Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej w Ciechanowcu od początku 

kadencji. 

9. Sprawozdania z prac Komisji za 2019 r. 

10. Zadania inwestycyjne realizowane w 2019 roku. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

12. Sprawy różne i wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przeprowadził głosowanie nad 

proponowanym porządkiem obrad po zmianach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad po zmianach został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XVI sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XVI sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  
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Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego  

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między sesjami 

poinformował o takich sprawach jak: 

 

1) W  wyniku rozstrzygnięcia postępowań o udzielenie zamówień publicznych podpisane 

zostały trzy umowy na realizację rzeczową inwestycji drogowych: 

- Pierwsza umowa dotyczy przebudowy i rozbudowy ul. Wąskiej w Ciechanowcu. 

Wykonawcą zadania jest firma OGRODY Robert Liżewski z Ostrowi Mazowieckiej. 

Wartość kontraktu wynosi 465.475,32 zł 

- Druga umowa to rozbudowa i przebudowa drogi gminnej w miejscowości Zadobrze. 

Wykonawcą zadania jest Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe „MAKSBUD” Sp.  

z o.o. z siedzibą w Bielsku Podlaskim. Wartość robót budowlanych wynosi 693.417,25 

zł. 

- Trzecia umowa to budowa ulicy Szerokiej. Podpisano umowę z wykonawcą MAG 

MAR s.c. z Siemiatycz na realizację inwestycji. Wartość rzeczowa zadania wynosi 

241 254,28 zł. 

Powyższe trzy zadania inwestycyjne uzyskały dofinansowanie w ramach Funduszu Dróg 

Samorządowych. Umowy na dofinansowanie zostały podpisane w Podlaskim Urzędzie 

Wojewódzkim.  

2) Złożeniu wniosku do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego na utworzenie „Klubu Seniora 

+” w budynku dawnego COKiS przy ul. 11 Listopada. Dofinasowanie można otrzymać na 

remont i wyposażenie. Wartość rzeczowa zadania wynosi 151.295 zł, w tym 30.259 zł 

wkład własny tj.20%.  

3) Przygotowaniu wniosku do oddziału PFRON  w Białymstoku na zakup busa do UM do 

przewozu osób niepełnosprawnych – dofinansowanie wynosi 60 %. 

4) Trwających pracach nad przygotowaniem wniosku na dofinansowanie z Oddziału PFRON 

w Białymstoku na remont pod kątem dostosowania potrzeb dla osób niepełnosprawnych 

budynku Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym na funkcjonowanie 

Środowiskowego Domu Samopomocy.  

5) Złożeniu wniosku w dniu 30 grudniu 2019 r. o dofinansowanie w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020 pn.  

„Rozbudowa Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Gminie 

Ciechanowiec” (PSZOK) Wartość projektu – 1.832.107,41 zł, w tym wnioskowana 

wartość dofinansowania 1.264.390,47 zł. 

6) 14 stycznia br. odbyło się oficjalne otwarcie ulicy Wspólnej w Ciechanowcu. Gościem 

honorowym uroczystości był Wojewoda Podlaski Pan Bohdan Paszkowski, który wraz  

z przedstawicielami samorządu powiatowego i gminnego, wykonawcą robót  

i mieszkańcami dokonał symbolicznego przecięcia wstęgi. Zadanie zostało dofinansowane 

z Funduszu Dróg Samorządowych: wartość 2 020 874,54 zł, środki własne 868 009,90 zł, 

dofinansowanie 1 192 864, 64 zł. 

7) W dniu 20 stycznia br. w Urzędzie Miejskim w obecności Poseł Pani Aleksandry Szczudło 

odbyło się przekazanie specjalistycznego sprzętu ratowniczego jednostkom Ochotniczych 

Straży Pożarnych. Na zakup sprzętu gmina Ciechanowiec uzyskała dofinansowanie  

w wysokości 130 000 zł w ramach Funduszu którego dysponentem jest Minister 
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Sprawiedliwości. Z pozyskanych środków został zakupiony sprzęt dla 4 jednostek: 

Ciechanowiec, Kozarze, Pobikry i Bujenka.  

8) Rozpoczętych pracach przy wykonaniu elewacji na budynku dawnej Synagogi                  

w Ciechanowcu.  

9) Ubieganiu się o dofinansowanie na zakup samochodu ratowniczo – gaśniczego  

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

Wartość inwestycji 1.000.000 zł, w tym środki własne 450.000 zł.  Pierwsze pisma w tej 

sprawie zostały wysłane. 

10) Zakończeniu się naboru oświadczeń w sprawie dofinansowania na montaż instalacji ogniw 

fotowoltaicznych. Zainteresowanych programem jest 110 osób. W pierwszej kolejności 

brani będą pod uwagę mieszkańcy posiadłości których moc instalacji  tych połączeń nie 

przekracza 5 kWh (kilowatogodzin). Takie wnioski są wyżej punktowane. 

11) Trwających pracach nad przygotowaniem wniosku na dofinansowanie z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska  na usuwanie wyrobów zawierających azbest. 

12) Ogłoszeniu konkursu na Dyrektora „FARE”. Wpłynęły dwie oferty. Powołana jest 

komisja do rozpatrzenia tych ofert.  

13) Spotkaniu z deweloperm, który jest zainteresowany budową bloku mieszkalnego  

w Ciechanowcu.  

14)  Zleceniu przygotowanie zapytania ofertowego na przygotowanie dokumentacji i remont 

stadionu.  

15)  Od 17 stycznia ruszyły połączenia autobusowe z Warszawą. Na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego zamieszczone są szczegółowe dane połączeń. 

16) Ogłoszone zostanie zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji budowy ulic takich jak: 

Spółdzielcza, Armii Krajowej, Sienkiewicza, Pińczowska (4 odcinki). Polska, Wojtkowice-

Glinna, Ciechanowczyk, Przybyszyn i Dąbczyn. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zostały rozesłane do 

mieszkańców Ciechanowca pisma wszczynające postępowanie w sprawie ustalenia lokalizacji  

inwestycji dotyczącej gazyfikacji Ciechanowca. Jeżeli nie będzie sprzeciwów na budowę tej 

instalacji to firma, która wygrała przetarg będzie się ubiegała o pozwolenie na budowę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami interpelacje nie wpłynęły i zapytał czy radni zgłaszają interpelacje bądź zapytania.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan 

Krzysztof Binaś, który poinformował, że mieszkańcy dopytują co dzieję się z Panią Sekretarz, 

ponieważ od dłuższego czasu nie jest obecna w pracy. Drugą sprawą, do której odniósł się 

radny jest  problem z oświetleniem ulic w mieście. Dodał, że mieszkańcy są zbulwersowani, 

ponieważ problem występuje już od tygodnia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z radnych chce jeszcze 

złożyć interpelację bądź zapytanie.  

Chętnych nie było. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedzi na zadane 

pytania zostaną udzielone w pkt 11 porządku obrad.  

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2020 r., 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie planów pracy komisji na rok 2020.  

Przewodniczący Komisji odczytali plany pracy swoich komisji na rok 2020.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do przedstawionych 

projektów planów pracy stałych komisji rady na 2020 r. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 

komisji rady na 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2020 r. i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2020 r., 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska,  

NIEOBECNI (4) 

Aneta Joanna Czarnecka, Krzysztof Koc, Maria Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 110/XVII/20 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2020 

r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 

2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił  Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Anetę Joannę Czarnecką o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

W imieniu Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Anety Joanny Czarneckiej głos zabrał 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski, który odczytał plan kontroli 

Komisji Rewizyjnej na 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska.  

NIEOBECNI (4) 

Aneta Joanna Czarnecka, Krzysztof Koc, Maria Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r. została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 111/XVII/20 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2020 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że uchwała 

dotyczy przedłużenia umowy dzierżawy gruntu pod garaż. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część 

działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska,  

NIEOBECNI (4) 

Aneta Joanna Czarnecka, Krzysztof Koc, Maria Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec  została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 112/XVII/20 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu poprzez likwidację jej Filii w Radziszewie Starym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że uchwała 

dotyczy zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu, czyli likwidacji Filii w Radziszewie Starym z uwagi na to, że w chwili obecnej 

w szkole tej jest tylko jeden uczeń w klasie pierwszej i dwóch w zerówce. Składany jest 

wniosek do PEFRON-u na dostosowanie budynku szkoły do osób niepełnosprawnych, 
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ponieważ przeniesiony zostanie tam Środowiskowy Dom Samopomocy. W związku z tym 

wysłane zostały pisma do Wojewody i do Kuratorium. Według Wojewody budynek kwalifikuje 

się na adaptację pod Środowiskowy Dom Samopomocy, natomiast Podlaski Kurator Oświaty 

w piśmie poinformował, że niezasadnym jest umieszczenie  Środowiskowego Domu 

Samopomocy w jednym budynku ze szkołą podstawową. Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz 

Święcki poinformował, że mając na uwadze małą liczbę dzieci w Szkole Podstawowej  

w Radziszewie Starym oraz wysokie koszty utrzymania jednego ucznia i fakt przeniesienia 

Środowiskowego Domu Samopomocy wnioskuje o likwidację Filii w Radziszewie Starym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu poprzez likwidację jej Filii  

w Radziszewie Starym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu poprzez likwidację jej Filii w Radziszewie Starym. 

 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu poprzez 

likwidację jej Filii w Radziszewie Starym. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (4) 

Aneta Joanna Czarnecka, Krzysztof Koc, Maria Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu poprzez likwidację jej Filii  

w Radziszewie Starym została podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 113/XVII/20 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu poprzez likwidację jej Filii w Radziszewie Starym 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji punktów przedszkolnych w Kozarzach,  

w Łempicach i w Radziszewie Starym. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że gmina 

Ciechanowiec w 2010 r. realizowała unijny projekt „PRZEDSZKOLA”. Projekt trwał dwa lata 

i do dnia dzisiejszego przedszkola te figurują w dokumentacji. W chwili obecnej w Łempicach 

funkcjonują dwie instytucje: Szkoła Podstawowa z oddziałem przedszkolnym i przedszkole, 

natomiast w Radziszewie Starym funkcjonuje przedszkole i Filia Szkoły Podstawowej. 

Przedszkola wynikające z tego projektu są martwymi instytucjami, do których nie uczęszczają 

dzieci. W związku z tym, żeby uporządkować dokumenty należy zlikwidować te instytucje.  

W Łempicach w dalszym ciągu będzie funkcjonowała Szkoła Podstawowa z oddziałami 

przedszkolnymi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji punktów 

przedszkolnych w Kozarzach, w Łempicach i w Radziszewie Starym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji punktów przedszkolnych w Kozarzach, w Łempicach  

i w Radziszewie Starym  

 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru likwidacji punktów przedszkolnych w Kozarzach, w Łempicach i w Radziszewie 

Starym. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska,  

NIEOBECNI (4) 

Aneta Joanna Czarnecka, , Krzysztof Koc, Maria Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zamiaru likwidacji punktów 

przedszkolnych w Kozarzach, w Łempicach i w Radziszewie Starym została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 114/XVII/20 w sprawie zamiaru likwidacji punktów przedszkolnych  

w Kozarzach, w Łempicach i w Radziszewie Starym stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że podjęta w tej 

kwestii w grudniu uchwała zawierała błąd formalny, a mianowicie nie wskazano nazwisk 

inkasentów. Regionalna Izba Obrachunkowa wniosła zastrzeżenia do tej uchwały i wskazała 

konieczność podania nazwisk.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 105/XVI/19 Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru 

i terminów płatności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r.  

w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska,  

NIEOBECNI (4) 

Aneta Joanna Czarnecka, Krzysztof Koc, Maria Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 

105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty 

targowej, poboru i terminów płatności została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 115/XVII/20 w sprawie zmiany uchwały Nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów 

płatności stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie z pracy 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu od początku kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść sprawozdania z pracy Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu od początku kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu od początku kadencji stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu.  

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja o sposobie 

wykonania uchwał Rady Miejskiej w Ciechanowcu od początku kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusz Święcki przedłożył Radzie Miejskiej informację o sposobie wykonania uchwał od 

początku kadencji. Dodał, że informacja znajduje się w Biurze Obsługi Rady i osoby 

zainteresowane mogą się z nią zapoznać.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusz Święcki chciałby się jeszcze odnieść do informacji. 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy radni zgłaszają pytania do 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

  

Informacja o sposobie wykonania uchwał Rady Miejskiej w Ciechanowcu od początku kadencji 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad pkt 9  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdania z prac 

Komisji za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mark Karolewski poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z pracy Komisji za 2019 r. 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski, który 

poinformował, że w okresie od 01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. Komisja Rewizyjna odbyła 15 

posiedzeń, rozpatrzyła 84 projekty uchwał, wypracowała 82 opinie oraz 4 wnioski. Komisja 

przeprowadziła kontrolę w Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu oraz 

w Przedsiębiorstwie Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu.  Średnia frekwencja radnych 

na komisjach była wysoka i wyniosła 97,9 %. Na koniec Wiceprzewodniczący poinformował, 

że na sesji w dniu 10 października 2019 r. skład Komisji Rewizyjnej został powiększony  

o radną Violettę Marię Zdunek. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za okres od 01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mark Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie sprawozdania z pracy Komisji 

za 2019 r.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Józef Kosk, który poinformował, że w okresie od 01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. Komisja 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego odbyła 14 posiedzeń, rozpatrzyła 84 projekty 

uchwał, wypracowała 81 opinii oraz 4 wnioski. Ponadto Komisja zapoznała się z 5 

sprawozdaniami i 21 informacjami przedłożonymi przez Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego. Do 15 posiedzenia, tj. do dnia 8 października 2019 r. Komisja odbywała 
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posiedzenia w 4-osobowym składzie. Na 14 sesji Rady Miejskiej w dniu 10 października 2019 

r. skład Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego został powiększony o radnego 

Włodzimierza Słoneckiego. Od 16 posiedzenia, tj. od 19 listopada 2019 r. Komisja odbywała 

już posiedzenia w 5-osobowym składzie. Obecność radnych na posiedzeniach komisji 

przedstawiała się następująco: Zygmunt Józef Kosk – 14/14 posiedzeń - 100 %, Dorota 

Niemyjska – 13/14 posiedzeń – 93%, Marek Karolewski – 13/14 posiedzeń – 93 %, Stanisław 

Szczepan Kietliński – 14/14 posiedzeń – 100 %, Włodzimierz Słonecki – 3/4 posiedzeń – 75 

%. Nieobecności radnych na posiedzeniach wynikały z ważnych spraw służbowych, które 

zostały usprawiedliwione. Wobec powyższego średnia frekwencja wszystkich radnych na 

posiedzeniach wszystkich Komisji była bardzo wysoka i wynosiła 95 %. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego za okres od 

01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mark Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu o przedstawienie sprawozdania z pracy Komisji 

za 2019 r. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan 

Krzysztof Binaś, który poinformował, że w okresie od 01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. Komisja 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu odbyła 13 posiedzeń, rozpatrzyła 84 projekty 

uchwał, wypracowała 82 opinie oraz 1 wniosek. W dniu 10 października 2019 r. skład Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu został powiększony o radną Agatę Koc. 

Frekwencja na posiedzeniach Komisji przedstawiała się następująco: Jan Krzysztof Binaś – 

13/13 posiedzeń – 100 %, Katarzyna Sylwia Wilkowska – 13/13 posiedzeń – 100 %, Tadeusz 

Łopaciuk – 12/13 posiedzeń – 92 %, Antoni Malinowski – 11/13 posiedzeń – 85 %, Agata Koc 

– 3/3 – 100 %. Średnia frekwencja na posiedzeniach Komisji wyniosła 92,1 %.  

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu za okres od 

01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do przedstawionych 

sprawozdań.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Zadania inwestycyjne 

realizowane w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie zadań inwestycyjnych realizowanych w 2019 roku. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że na podstawie 

przedłożonej informacji w roku 2019 z zaplanowanego budżetu wykonano 19 inwestycji na 

kwotę 6 153 882,00 zł, z tego 2 932 090,00 zł stanowią środki własne i 3 220 892,00 zł środki 

pozyskane z innych źródeł. Burmistrz dodał, że wykaz zadań inwestycyjnych w ciągu roku 

bardzo się zmieniał z uwagi na spływające środki zewnętrzne, dlatego też było wiele zmian  

w budżecie. Do informacji dołączona została również dodatkowa tabela ukazująca wykaz 

pozostałych inwestycji realizowanych w gminie. Zakres tych inwestycji to 473 995,00 zł z tego 

231 394,00 zł  to środki własne i 242 601,00 zł środki pozyskane z innych źródeł. Burmistrz 

poinformował, że została również załączona tabela dotacji majątkowych. Były to trzy dotacje:  

1) wynikała z wykonania projektu obwodnicy Ciechanowca. Gmina poniosła wkład 

własny w wysokości 397 000,00 zł, 
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2) dotacja dla Powiatu Wysokomazowieckiego w wysokości 500 000,00 zł na realizację 

zadania budowy odcinka Trzaski-Radziszewo-Sieńczuch,  

3) dotacja w wysokości 15 000,00 zł na fundusz wsparcia policji.  

Dotacja ogółem wyniosła 912 000,00 zł. W 2019 r. gmina Ciechanowiec poniosła na inwestycje 

wydatki w wysokości 7 539 081,00 zł z tego 4 087 591,00 zł to wkład własny i 3 463 493,00 zł 

to środki pozyskane z innych źródeł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że informacja 

przedstawiona przez Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego znajduje się w Biurze 

Obsługi Rady Miejskiej i osoby zainteresowane mogą się z nią zapoznać.  

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki dodał, że informacja znajduje się również na 

stronie internetowej urzędu.  

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że w swoim 

sprawozdaniu udzielił błędnej informacji, ponieważ członkiem komisji do wyłonienia 

Dyrektora PRK FARE będzie również Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  

W odpowiedzi na pierwsze pytanie, które dotyczyło Sekretarz Gminy Burmistrz poinformował, 

że po dłuższej nieobecności w pracy Pani Sekretarz wróciła do pracy. Jednak w celu 

zapewnienia prawidłowej realizacji urzędu należało uporządkować sprawy Sekretarza i została 

powołana Pani Anna Czapkowska, która została pełniącą obowiązki Sekretarza w zastępstwie. 

W dniu, kiedy Pani Sekretarz wróciła do pracy otrzymała pismo wypowiadające ze stanowiska 

Sekretarza. Pani Sekretarz otrzymała również umowę zmieniającą na Inspektora Podatków, 

jednak propozycja nowego stanowiska została odmówiona i Pani Sekretarz odwołała się do 

sądu o przywrócenie na stanowisko Sekretarza. W chwili obecnej sprawa jest w toku. Burmistrz 

Ciechanowca Eugeniusz Święcki oficjalnie poinformował, że nie zwolnił Pani Sekretarz, 

jedynie przekazał umowę zmieniającą, która nie została przyjęta. Odnośnie oświetlenia 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że sprawa jest mu znana już od 

czterech tygodni, ponieważ często są problemy z oświetleniem ulic. Dodał, że nie wie z czego 

to wynika. W grudniu został ogłoszony przetarg na wyłonienie firmy na konserwację 

oświetlenia w gminie. W roku bieżącym wygrała firma z Siemiatycz, która jest  

o połowę tańsza od poprzedniej. Dodał, że nie wie co się zadziało, że pojawiła się taka sytuacja. 

W dniu wczorajszym zostało wysłane do firmy pismo, w którym zostały wymienione wszystkie 

usterki w mieście z zaznaczeniem, że jeżeli usterki nie zostaną usunięte natychmiastowo to 

umowa z firmą zostanie rozwiązana i ogłoszony zostanie nowy przetarg. Poinformował, że  

w chwili obecnej firma jest na terenie miasta i naprawia oświetlenie oraz, że ma nadzieję, iż 

zakończy się to sukcesem.   

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęło pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z informacją, że prowadzone 

jest postępowanie nadzorcze dotyczące uchwały w sprawie stawek opłaty targowej i na 

dzisiejszej sesji w wyniku tego pisma Rada Miejska dokonała zmiany uchwały. 
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Przewodniczący poinformował, że miał przyjemność uczestniczenia oraz reprezentowania 

Rady Miejskiej na spotkaniu Uniwersytetu Trzeciego Wieku, była to uroczysta inauguracja  

i bardzo fajna uroczystość z częścią artystyczną, występem zespołu z Perlejewa. Dodał, że 

zachęca do zapisania się do tego stowarzyszenia. Poinformował również, że reprezentował 

Radę Miejską na „Studniówce 2020” w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych im. 

Rotmistrza Witolda Pileckiego w Ciechanowcu. Pogratulował Dyrektorowi szkoły za bardzo 

dobre przygotowanie imprezy i dodał, że miło było w niej uczestniczyć.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy radni chcą jeszcze zabrać głos.  

Nie  było chętnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z Państwa obecnych na 

sali chce zabrać głos.  

Głos zabrał sołtys, który poinformował, że chciałby uzyskać informację na temat światłowodu, 

który jest obecnie kładziony w gminie.  

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że światłowód 

jest projektem realizowanym przez Ministerstwo Cyfryzacji. Jest to uzupełnienie ostatniej mili 

szerokopasmowej sieci nadbużańskiej. Prace, które trwają w chwili obecnej mają na celu 

podłączenie wiosek począwszy od: Radziszewo-Sobiechowo, Radziszewo Stare, Kolonia 

Radziszewo Stare, Kolonia Kobusy, Trzaski, Łempice, Koce-Schaby i dalej losowo. Dodał, że 

słyszał, iż firma wchodzi na pola prywatne. Pracownicy powinni poruszać się jedynie w pasie 

drogowym i po gruntach gminnych. Burmistrz poinformował, że jeżeli zdarza się tak, że firma 

wchodzi na pole, które jest czyjąś własnością należy sprawdzić czy mają na to pozwolenie. 

Dodał, że problem ten był już poruszany przez radnych na komisjach oraz, że jest to projekt 

rządowy i gmina nie uczestniczy w tym zadaniu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XVII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 
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